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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 

 Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.3.2016 z prac Burmistrza Barlinka za okres od 

dnia 18 lutego 2016 roku do 23 marca 2016 roku. 

W tym czasie odbyło się 5 posiedzeń Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I.  W zakresie spraw gospodarki przestrzennej i  inwestycji:  

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem inwestora realizującego budynek 

jednorodzinny na działce gruntu nr 1/4  w obr. 2 Barlinek – analiza obowiązującego 
mpzp w rejonie ul. 31 Stycznia i byłej linii kolejowej oraz koncepcji II etapu obejścia 
drogowego Starego Miasta Barlinka. Po analizie wniosku inwestora dotyczącego 
interpretacji ustaleń obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ulicy 31 Stycznia i linii kolejowej (Uchwała  
Nr XV/121/2000 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 24 lutego 2000 r.) w zakresie 
elementów wystających poza lico budynku – Burmistrz Barlinka  (po analizie 
wskazanego planu oraz obowiązujących w czasie uchwalania tego planu regulacji 
prawnych) wyraził opinię, iż wobec braku legalnych definicji obowiązujących i 
nieprzekraczalnych linii zabudowy w aktach prawnych rangi ustawowej, wydanych na 
ich podstawie przepisów wykonawczych oraz ich zbyt ogólnemu zdefiniowaniu w 
treści cytowanej wyżej uchwały, należy przyjąć jako wytyczne w tym zakresie normy 
prawne wynikające z przepisów ustawy prawo budowlane i wydanego na jej 
podstawie rozporządzenia odnoszącego się do warunków technicznych, jakim 
powinny odpowiadać budynki i ich usytuowanie. W ramach wyrażonej opinii 
podkreślił także wymóg uporządkowania podziałów nieruchomości zgodnie z 
rysunkiem planu oraz fakt, iż realizacja nowych inwestycji lub ich rozbudowa bez 
dokonania korekty podziałów parcelacyjnych jest niedopuszczalna. Burmistrz 
podtrzymał także swoje stanowisko, wyrażone na posiedzeniu zespołu kierowniczego 
w dniu 05 marca 2015 r., iż decyzję w sprawie ewentualnych działań w zakresie 
zmiany wskazanego wyżej planu miejscowego podejmie w terminie późniejszym. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o uzgodnienie 

projektowanej przebudowy linii napowietrznej 0,4kV na dz. 502/3 i 604/11 obręb 2 
Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na wejście w dz. nr 502/3, 604/11 obr. 2 B-ek 
celem przebudowy w/w linii. Burmistrz jednocześnie polecił RGN rozpoznać sprawę 
częściowego zajęcia działki 502/3 obr. 2 B-ek przy ul. Szpitalnej (od Placu 
Bankowego do ulicy Lipowej) i podjąć stosowne działania w tym zakresie. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem dotyczącym podjętych czynności 

w celu ustalenia przebiegu granic działek ewidencyjnych w m. Strąpie dz. nr 5/22 
przylegającej do działki 5/34 obr. Strapie i wyraził zgodę na przedłożoną propozycję 
geodety.   

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołtysa wsi Dzikówko dotyczącym 

budowy chodników do przystanków autobusowych przy dr woj. 156. Burmistrz 
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postanowił wystosować pismo do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Pyrzycach z 
informacją o woli przystąpienia do powyższego przedsięwzięcia w kosztach po 50 %.    

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem projektanta Goldman & White Line 

Architects Arkadiusz Szczerek o wyrażenie zgody na zmianę w dokumentacji –
Świetlica Lutówko. Zmiany w dokumentacji wymuszone przez wydane warunki 
zabudowy (dec.ULICP)- zmiany dot. powierzchni pomieszczeń, oraz w planie 
zagospodarowania terenu ( o 1,5 m przesunięto linię zabudowy- zmiany są konieczne). 
Burmistrz ustosunkował się pozytywnie do powyższego wniosku.     

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o planowanej kontroli projektu pn. 

„Promocja bioróżnorodności w Gminie Barlinek” w dniach 7-8 marzec 2016r.. 
Burmistrz ustalił, iż BOK oddeleguje pracownika do dyspozycji zespołu 
kontrolującego na czas kontroli 7-8 marzec 2016. BOK wraz z Inspektorem RGN.X. i 
RGN.IX. przeprowadzą kontrole szlaków turystycznych zrealizowanych w ramach 
projektu. BOK przeprowadzi kontrole saloniku Królowej Puszczy Barlineckiej w 
zakresie zgodności z założeniami projektu. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem Instytucji Zarządzającej RPO WZ, 

ws. możliwości uzyskania dotacji na uzbrojenie terenów inwestycyjnych w ramach 
działania 1.10. Burmistrz zrezygnował ze złożenia wniosku w ramach działania 1.10 
ze względu na brak deklaracji przedsiębiorców dot. inwestycji na terenie objętym 
mpzp w obszarze ul. Szosowa, Okrętowa, Szosa do Lipian.  

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikami postępowania o udzielenia zamówienia 

pon. 30 tys. EUR pn. „Przygotowanie dokumentacji aplikacyjnej projektu pn. 
„Budowa sieci kanalizacji deszczowej w Barlinku” do ogłoszonego przez Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie naboru wniosków o 
dofinansowanie projektów w trybie konkursowym w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014 – 2020”. Wpłynęły 2 
oferty, ze względu na cenę złożonych ofert, która przekroczyła kwotę przeznaczoną na 
realizację zamówienia burmistrz postanowił przystąpić do negocjacji mających na celu 
obniżenie cen.  

 
 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. termomodernizacji obiektów 
użyteczności publicznej w Barlinku.  
Dyrektor SP Nr 1 zaproponowała odstąpienie od wykonania remontu dużej auli, a w to 
miejsce proponuje wykonanie remontu sanitariatów miedzy holem a wejściem do 
szkoły. Wykonawca stwierdził, że po zdjęciu boazerii należy m.in. wykonać 
uzupełnienie sceny szerokości ok. 40 cm oraz otynkować ścianę. Pozycji tych brakuje 
w przedmiarze. Według wykonawcy przewidywany koszt remontu auli jest 
nieoszacowany o ok. 10.000 zł (łączny koszt remontu auli to ok. 20.000 zł). 
Szacowany koszt remontu sanitariatów to ok. 20.000 zł. Jedyny możliwy sposób 
udzielenia zamówienia to zamówienie uzupełniające. Burmistrz zrezygnował z 
remontu dużej auli. Ustalił, iż po zakończeniu inwestycji zostanie przeanalizowane 
postępowanie w w/w sprawie. 
Dyrektor PG Nr 2 wnioskuje o przeanalizowanie odnowienia drugiego piętra 
segmentów A i B oraz łączników po wymianie okien i likwidacji zacieków. 
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Wykonawca szacuje koszt na 24,10 zł/m2. Burmistrz ustalił, iż po zakończeniu 
inwestycji zostanie przeanalizowane postępowanie w sprawie odnowienia piętra. 

 
10. Firma JPG zgłosiła wniosek o przedłużenie terminu zakończenia prac do 15.03.2016r.. 

Burmistrz zapoznał się z uzasadnieniem i wyraził zgodę na przedłużenie terminu pod 
warunkiem przedłużenia gwarancji należytego wykonania kontraktu na nowy termin. 

 
11. Burmistrz Barlinka  zapoznał się ze sprawą zmiany w dokumentacji wykonywanej 

przez Goldman & White Line Architects Arkadiusz Szczerek na Świetlice w Lutówku 
wymuszone przez wydane warunki zabudowy (dec.ULICP). Burmistrz wyraził zgodę 
na zmiany w planie zagospodarowania terenu oraz na demontaż metalowych urządzeń 
starego placu zabaw na dz. nr 275.  

 
12. Burmistrz Barlinka postanowił złożyć wniosek do Programu „Modernizacji 

Infrastruktury Sportowej 2016” Ministerstwa Sportu i Turystyki w zakresie 
przebudowy budynku socjalnego przy Stadionie Miejskim. Burmistrz rozważył także 
możliwość złożenia wniosku w zakresie wykonania modernizacji boiska wraz z 
zapleczem w Rychnowie. Postanowił zorganizować spotkanie z BAF w celu ustalenia 
prowadzenia działalności na tym obiekcie, następnym krokiem jest skonsultowanie z 
Radą Miejską możliwość wpisania w/w zadania do budżetu gminy. 

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przekazania dokumentacji przez PW-K 

„Płonia” Sp. z o.o. na wykonanie kanalizacji deszczowej w ul. Flukowskiego oraz 
przebudowy kanalizacji deszczowej w ul. Zielnej. PW-K Płonia proponuje sprzedaż 
dokumentacji na budowę separatora nr 7 na kolektorze deszczowym w ul. Ogrodowej 
i przebudowy kanalizacji deszczowej w ul. Zielnej w Barlinku za kwotę 36.900 zł 
brutto. Kwoty obejmują zgodę na przeniesienie pozwoleń. Kwoty płatne przed 
zawarciem umowy na roboty budowlane. Jeżeli gmina zrezygnuje z realizacji- gmina 
poniesie koszty przeniesienia pozwolenia na budowę. W ramach przebudowy gmina 
będzie wykorzystywać dokumentacje tylko w części. Burmistrz zaakceptował 
przygotowany projekt porozumienia dot. warunków sprzedaży w/w dokumentacji. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania robót remontowych na terenie 

stadionu miejskiego przy ul. Sportowej. W dniu 17.02.2016r. dokonano przeglądu 
gwarancyjnego i stwierdzenia wad na obiekcie. Stwierdzono dalsze pękanie 
nawierzchni bieżni, pękanie płyty na trybunie oraz spękania i wykruszenia 
nawierzchni wykańczającej schodów. Ustalono kolejny przegląd bieżni po sezonie 
zimowym oraz usunięcie pozostałych wad do końca kwietnia. Ponadto stwierdzono, 
że zacieki w pomieszczeniach pod trybuną spowodowane są przez nieszczelności 
wentylacji oraz brak ciągłości przewodów wentylacyjnych w pomieszczeniu. Usterki 
te nie są spowodowane wykonywaniem prac remontowych. Koszt naprawy to ok. 
15.000 zł. Burmistrz ustalił, że po otrzymaniu szacunkowych kosztów od wykonawcy 
zostanie złożony wniosek do budżetu gminy jako nowe zadanie.    

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą Świetlicy w Lutówku – boisko. 

Uzgodnienie dokumentacji przez PW-K Płonia nakazuje przełożenie kanalizacji 
przebiegającej pod terenem zaprojektowanego boiska. Projektant przedstawił 
rozwiązania zamienne polegające na ułożeniu rury kanalizacji sanitarnej pod boiskiem 
w rurze osłonowej. Burmistrz zaakceptował rozwiązanie PW-K Płonia. Powstanie 
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odrębne opracowanie, ze względu na wysoką ofertę projektanta burmistrz postanowił 
podjąć negocjacje lub pozyskać nowe oferty.  

16. Burmistrz Barlinka przy udziale Prezesa PWK Płonia zapoznał się z zaawansowaniem 
realizacji inwestycji polegającej na budowie boiska wielofunkcyjnego w Rychnowie. 
W ogłoszeniu na roboty, które zostało zawieszone dn.08.02.2016 wskazany został 
termin rozpoczęcia na dzień 01.07.2016. z przekazaniem placu budowy najpóźniej 
20.06.2016. PWK Płonia przetarg na roboty związane z budową sieci kanalizacyjnej i 
wodociągowej przechodzące przez narożną część płyty boiska oraz miejsca 
parkingowe ogłosiła 17.02.2016. z terminem wykonania robót do 30.06.2016. 
Burmistrz przychylił się do wniosku, aby PWK Płonia skróciła termin wykonania 
robót w zakresie budowy sieci do 15.06.2016r.  

17. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na poparcie listu Burmistrza Miasta Rypin 
kierowanego do Prezesa Rady Ministrów dotyczącego wyjaśnienia niejasności 
przepisów w zakresie finansowania oświetlenia drogowego i wprowadzenia 
jednoznacznych przepisów dotyczących uprawnienia gminy do wyboru dostawy 
energii w celu realizacji zadań własnych gminy.  

18. Burmistrz zapoznał się z zaawansowaniem przygotowywania dokumentacji 
projektowej na wykonanie sieci kanalizacyjnej w miejscowości Dziedzice oraz Strąpie 
i Nowa Dziedzina.  Dnia 09.02.2016. wpłynął wniosek projektanta o przesunięcie 
terminu wykonania dokumentacji z 15.04.2016 na 16.05.2016. Wniosek uznaje się za 
zasadny, a proponowany przez projektanta termin wg Kierownika RGPI nie zagraża 
terminowi składania wniosków o dofinansowanie. Burmistrz przychylił się do 
wniosku o przesunięcie terminu i wyraził zgodę na podpisanie aneksu do umowy. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM „PIAST” o partycypację w kosztach 
remontu chodnika (wejścia do klatek schodowych) przy ul. Kossaka 5 i 6 nr dz. pas 
drogowy 767/34. Burmistrz wyraził zgodę na partycypację w kosztach remontu części 
należącej do Gminy Barlinek- kwota wynosić będzie 4.371,00 zł brutto. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na równanie dróg gminnych o 
nawierzchniach gruntowych, żużlowych oraz tłuczniowych równiarką drogową wraz z 
zawałowaniem walcem drogowym. Wpłynęło 7 ofert. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą firmy Szlendak-Baranowski S.C ul. Partyzantów 4 66-400 Gorzów 
Wlkp. za cenę 979,00 zł brutto za 1 km.  

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zajęcie pasa drogowego ul. Kozia w 
okresie od 20.05. do 20.07.2016r. Burmistrz rozpatrzył negatywnie powyższy 
wniosek. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. przeprowadzonej rozmowy z Panią 
Wandą Nowotarską pełnomocnikiem Marszałka Województwa w sprawie możliwości 
realizacji przez Samorząd Województwa ścieżki rowerowej Dzikowo- Barlinek. 
Projekt miałby być finansowany ze środków RPO WZ 2014-2020.  
Rolą gminy byłoby: 
-wniesienie wkładu własnego do projektu;  
-udostępnienie gruntów gminnych- linia kolejowa; 
-poniesienie kosztu niekwalifikowanego dot. działki nr 144 obr. Dzikowo; 
-uzyskanie od Firmy Barlinek Inwestycje zgody na budowę ścieżki na dz. Nr 191 obr. 
1 B-ek; 
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Burmistrz zaakceptował powyższe warunki i polecił wystosować pismo w tej sprawie 
do Marszałka Województwa.   

 
23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zmianę decyzji nr 13/14 o ustalenie 

warunków zabudowy na budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego w 
Moczkowie na dz. Nr 331/6. Po uprawomocnieniu się decyzji o warunkach zabudowy 
wnioskodawca wystąpił o interpretację dotyczącą ustaleń związanych z koniecznością 
lokalizacji nowej zabudowy w wyznaczonej obowiązującej linii zabudowy. W 
konsekwencji rozstrzygnięć, zawartych zarówno w decyzji jak i w postanowieniu 
wyjaśniającym, odbyło się spotkanie Burmistrza Barlinka z reprezentującym stronę 
Pełnomocnikiem Panem Maciejem Krasowskim, na którym znaleziono rozwiązanie 
kompromisowe zadowalające potrzeby strony jak i dopuszczające możliwość 
zapewnienia ładu przestrzennego i prawidłowego funkcjonowania tworzącej się 
zabudowy pomiędzy ul. Gorzowską a Jeziorem Barlineckim. Po tym spotkaniu strona 
wystąpiła wnioskiem z dnia 26.01.2016 r. o zmianę przedmiotowej decyzji o 
warunkach zabudowy w zakresie umożliwienia lokalizacji nowego budynku w 
znacznym oddaleniu od frontu działki z równoczesnym zachowaniem strefy wolnej od 
zabudowy umożliwiającej, w przypadku stwierdzenia takiej konieczności w trakcie 
przyszłego sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
przeprowadzenia drogi lokalnej obsługującej wspomniany obszar tworzącej się 
zabudowy. Z uwagi na wzmożony ruch inwestycyjny w obszarze Moczkowo od ulicy 
Gorzowskiej w stronę jeziora (rozpatrywanych jest obecnie 5 wniosków o ustalenie 
warunków zabudowy) należy rozważyć i przeanalizować szybkie przystąpienie do 
zmiany studium oraz sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania terenów 
dla tego obszaru. Miałoby to na celu uporządkowania terenów już zainwestowanych 
oraz wprowadzenie ładu przestrzennego i zatrzymanie niepożądanej, rozproszonej 
zabudowy. Burmistrz po analizie wyraził zgodę na zmianę ww. decyzji zgodnie z 
ustaleniami, które zapadły na spotkaniu.  

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS o oświetlenie przy ul. Lipowej 

3b. Burmistrz wystosował pismo do BTBS Sp. z o. o. z inf. iż wniosek w sprawie 
wykonania oświetlenia drogi wewnętrznej przy budynku ul. Lipowa 3b został 
zatwierdzony przez Radę Miejską we wrześniu 2015r. Zadanie zostało wówczas ujęte 
na liście do realizacji na rok 2017 i na chwilę obecną planowane jest wykonanie 
oświetlenia w ww. ustalonym terminie.  

 
25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zaopatrzenia w wodę mieszkańców m. 

Okunie – zlecenie w zakresie sprawdzenia specyfikacji oraz załączników pod kątem 
technicznym.W związku z trwającym przygotowywaniem specyfikacji na wykonanie 
odwiertu burmistrz wyraził zgodę na zlecenie dla p. Jerzego Łęckiego sprawdzenia 
specyfikacji i załączników pod względem technicznym oraz prowadzenia nadzoru 
autorskiego w trakcie przetargu za kwotę 400 zł brutto. Środki zabezpieczone w 
budżecie na 2016r na powyższe zadanie to kwota 80.000,00 zł.  

 
26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją uzyskaną od PW-K Płonia nt. 

dokumentacji ul.Zielnej. Odbiór tak dużej ilości wody przez kanał, który ulega 
przewężeniu do Ø600  na wysokości posesji ul.Fabrycznej nr 6 i 7, należy poddać 
wnikliwej analizie. Na zlecenie PK-W Płonia opracowano w 2013 roku dokumentację 
„Sprawdzenie zdolności przepustowej istniejącego przepustu” lokalizacja 
ul.Fabryczna– kopię dokumentacji przekazano dnia 02.03.2016 Gmine Barlinek. 
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Chociaż pozwolenie wodno-prawne wydano, analiza problemu musi zostać 
przeprowadzona ponownie z ZZMiUW– wskazana jest regulacja, może przebudowa 
kanału na wysokości budynków Fabryczna 6 i 7- skala problemu będzie narastać, gdy 
do odbiornika będą włączane następne obszary osiedla Górny Taras. 

 
27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją uzyskaną od PW-K Płonia nt. 

dokumentacji ul. Zielnej. Na ul. Zielnej jest kolizja gazociągu i projektowanej 
kanalizacji deszczowej. PK-W Płonia w 2013 roku otrzymała warunki techniczne 
usunięcia kolizji z siecią gazową oraz projekt umowy/porozumienia od spółki 
gazowej. Podpisanie zobowiązania na taki zakres robót bez pewności na realizację 
inwestycji było w 2013 roku bezzasadne, stąd PK-W Płonia nie zawarła porozumień i 
nie wykonała dokumentacji na usunięcie kolizji. Dopiero na etapie realizacji PK-W 
Płonia zamierzała przystąpić do zawarcia umowy/porozumienia ze spółką gazową i 
uzgodnienia dokumentacji w zakresie przebudowy gazociągu. W sytuacji, kiedy 
inwestorem będzie gmina należy wystąpić ponownie do spółki gazowej i ustalić 
zasady przebudowy gazociągu w miejscu kolizji z kanalizacją deszczową. PK-W 
Płonia zobowiązała się do uzyskania dokumentacji od projektanta w zakresie 
przebudowy gazociągu w punkcie kolizji; po uzyskaniu od gminy warunków 
technicznych wydanych na wniosek Gminy przez gazownię. PK-W Płonia uzyska od 
projektanta szacunkowy koszt usunięcia kolizji do dnia 11.03.2016 

 
28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą realizacji dokumentacji na przebudowę ul. 

Sienkiewicza wraz z odwodnieniem. Termin realizacji zadania wg umowy to 29 luty 
2016r. Gmina powinna otrzymać uzgodnioną dokumentację (4 egz + Cd) wraz z 
potwierdzeniem złożenia wniosku o pozwolenia na budowę, a otrzymała wyłącznie 
wersję elektroniczną dokumentacji. Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z 
udziałem projektanta celem złożenia wyjaśnień.  

 
29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem MXL 4 Sp. z o.o. Sp. komandytowa 

Szczecin o zmianę terminów przekazania dokumentacji na Stadion Miejski z uwagi na 
opóźnienia z powodu przedłużających się uzgodnień z Zamawiającym na temat 
centralnego ogrzewania i konieczność zmiany mocy przyłączeniowej. Proponowane są 
następujące zmiany terminów: 
- kosztorysy w wersji elektronicznej zostaną przekazane 11.03.2016 zamiast 
04.03.2016 
- komplet dokumentacji zostanie przekazany 16.03.2016 zamiast 11.03.2016 
Burmistrz wyraził zgodę na aneks do umowy RI.IV.7013.11.15 w zakresie zmiany 
powyższych terminów. 

 
30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem projektanta o zmianę terminu 

przekazania dokumentacji na świetlicę/remizę w Lutówku i złożenia pozwolenia na 
budowę o 3 tygodnie. Opóźnienie powstało z powodu impasu z PW-K Płonia- trzy 
tygodnie trwało uzgodnienie przyłączy wod.- kan. i kolizji z płytą boiska, od części 
zadań PK-W Płonia odstąpiła. W związku z powyższym projektant nie zdąży 
przedstawić zmian na najbliższy ZUD, jakie wymogła Płonia. Burmistrz wyraził 
zgodę na zmianę terminu przekazania ww. dokumentacji. 

 
31. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. termomodernizacji obiektów 

użyteczności publicznej w Barlinku. Wykonawcy Przedsiębiorstwa Budowlanego JPG 
Sp. z o.o. przekazali świadectwa dopuszczenia, aprobaty techniczne, certyfikaty, 



 7

deklaracje zgodności itp. dotyczące materiałów wbudowanych informując, że zostały 
sprawdzone przez Inspektora Nadzoru, co Inspektor potwierdził. Jednak po analizie 
przedstawionych dokumentów stwierdzono, że nie posiadają one akceptacji Inspektora 
Nadzoru, a ponadto na ich podstawie nie można jednoznacznie określić, gdzie 
materiały te zostały wbudowane i czy spełniają założone parametry. Dodatkowo 
wykonawca nie dostarczył świadectw charakterystyki energetycznej budynku. 
Burmistrz przychylił się do wniosku o wycofanie oświadczenia woli złożone do 
protokółów przez przewodniczącego komisji odbiorowej oraz przedstawiciela 
Inwestora. Burmistrz postanowił także wezwać wykonawcę do uzupełnienie 
świadectw dopuszczenia, aprobaty techniczne, certyfikaty, deklaracji zgodności itp.. 

 
32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą utrudnienia w komunikacji związanego z 

lokalizacją spowalniacza na ul. Moniuszki. W dniu 03.03.2016r. przeprowadzona 
została wizja w terenie. W czasie wizji samochód typu TIR dokonał wjazdu i wyjazdu 
z posesji. Stwierdzono, że odbywa się to z dużymi problemami. Strony spotkania 
doszły do wniosku, że zmniejszenie parametrów wysepki zmniejszy powstałe 
uciążliwości z wjazdem. Ustalono, że wysepka zostanie zmniejszona w zakresie jej 
długości, oraz nastąpi przesunięcie pylonu ze znakiem C-9.Właściciel posesji przy ul. 
Moniuszki wyraził zgodę na takie rozwiązanie problemu przy aprobacie projektanta. 
Burmistrz wyraził zgodę na przebudowę wysepki przez Gminę, po uzyskaniu zgody 
Instytucji dofinansowującej budowę drogi. 

 
33. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy sygnalizacji świetlnej skrzyżowań 

ul. Kombatantów z ul. 11 Listopada i ul. Widok. Zgodnie z ustaleniami ze spotkania z 
dnia 23.02.16r. wykonawca przedstawił wstępny kosztorys inwestorski na wykonanie 
zaakceptowanej koncepcji sygnalizacji: 
- branża elektryczna- 402.403,75 zł  
- branża drogowa ( w tym modyfikacja przebiegu chodników związana z ciągami 
pieszo-rowerowymi)- 63.111,85 zł;- w budżecie gminy brakuje ok. 55-60 tyś. zł..  
Po otrzymaniu ostatecznego kosztorysu ofertowego burmistrz polecił przygotować 
wniosek do budżetu o zwiększenie środków.  

 
34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z Listem Intencyjnym w sprawie utworzenia sieci tras 

rowerowych Pomorza Zachodniego. Burmistrz nie wniósł uwag do listu. 
 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z obwieszczeniem informującym o odstąpieniu od 
przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko dla dokumentu 
„Strategia Rozwoju Miasta i Gminy Barlinek do roku 2023”. Burmistrz nie wniósł 
uwag do treści obwieszczenia, jednakże polecił skonsultować z Radcą Prawnym w/m.  

 
36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w sprawie oddalenia wezwania 

do usunięcia naruszenia prawa, w którym uznaje się bezzasadne wezwanie SM „Piast” 
w Barlinku do usunięcia naruszenia prawa w zakresie ustaleń mpzp w obszarze 
osiedla Górny Taras w Barlinku, zatwierdzonego Uchwałą Nr XIII/212/2015 Rady 
Miejskiej w Barlinku z dnia 29.10.2015r.. Burmistrz skierował ww. projekt uchwały 
na najbliższą Sesję Rady Miejskiej. 

 
37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o dofinansowanie operacji pn. 

„Przebudowa drogi od wsi Dzikowo do wsi Pustać” w ramach PROW 2014-2020. We 
wniosku o dofinansowanie uwzględniono przebudowę drogi publicznej nr 750011Z na 
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odcinku z Dzikowa do Pustaci (dz. nr 155) oraz przebudowę drogi wewnętrznej we 
wsi Pustać (dz. nr 175). Zgodnie z oceną Urzędu Marszałkowskiego wniosek nie 
otrzyma w ramach oceny dodatkowych 2 pkt. za kryterium dotyczące zapewnienia 
przez drogę dostępności do obiektu/budynku użyteczności publicznej. Warunkiem 
uzyskania wyższej punktacji jest spełnienie powyższego warunku przez każdą z 
ujętych we wniosku dróg odrębnie. Odcinek drogi wewnętrznej nie prowadzi 
bezpośrednio do budynku użyteczności publicznej. Po analizie burmistrz podjął 
decyzję o usunięciu drogi wewnętrznej z zakresu operacji ze względu na brak środków 
finansowych na jej realizację. Konsekwencją tej decyzji będzie sporządzenie przez 
Gminę odrębnego kosztorysu ograniczonego tylko do przebudowy drogi publicznej.  

 
 

II. W zakresie spraw gospodarowania nieruchomościami:  

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PW-K Płonia Sp. z o.o. w Barlinku o 

zmianę „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków”. Burmistrz 
postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały w w/w sprawie. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wykup pomieszczenia 

byłej kotłowni zaadaptowanego na sklep spożywczy znajdujący się w budynku 
wielorodzinnym przy ul. Ogrodowej 23a. Wnioskodawca chęć nabycia w/w 
pomieszczenia zgłaszał w roku 2006, 2009 i 2010. Budynek w którym znajduje się 
przedmiotowy lokal zgodnie z wieloletnim programem gospodarczym 
mieszkaniowego zasobu gminy nie podlegał prywatyzacji. Na dzień dzisiejszy 
budynek również nie jest przeznaczony do sprzedaży w związku z powyższym 
burmistrz ustosunkował się negatywnie do powyższego wniosku. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie sprzedaży w 

drodze bezprzetargowej fragmentu nieruchomości gruntowej poł. na dz. nr 208/17 obr. 
2 B-ek. Na powyższy teren nie ma obowiązującego planu zagospodarowania 
przestrzennego. Na teren obejmujący kwartał między ul. Niepodległości, Armii 
Krajowej, Sądowej i Szewskiej opracowana została koncepcja jego 
zagospodarowania. Na podstawie tej koncepcji wydzielone zostały między innymi 
działki nr 208/16, 208/17. Działka nr 208/16 została zbyta w drodze przetargu pod 
zabudowę, natomiast teren oznaczony dz. nr 208/17 stanowi dojazd oraz plac z 
dostępem do posesji otaczających ten teren. Burmistrz polecił przeanalizować 
dotychczasowy projekt zagospodarowania terenu przez architekta UM pod kątem 
złożonego wniosku.     

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o przesunięcie terminu 

opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego gruntu ozn. dz. nr 1010/5 poł. przy 
ul. Zaułek do dnia 30.09.2016r.. Burmistrz ustosunkował się pozytywnie do wniosku, 
wyraził zgodę na przesunięcie w/w terminu.   

 
5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 25/2016 w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości gruntowej przeznaczonej do oddania w użytkowanie wieczyste 
położonej w Barlinku przy ul. Tunelowej. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo złożonym na 

zebraniu Sołtysów w dniu 28.01.2016r w sprawie likwidacji silosa znajdującego się w 
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pasie drogi gminnej z Dzikowa do Pustaci. Burmistrz ustalił, iż powyższy silos 
zostanie usunięty w trakcie realizacji inwestycji polegającej na przebudowie drogi 
gminnej Dzikowo- Pustać.  

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z operatem szacunkowym nieruchomości nr 123/11, 

123/13, 123/3, 123/5, 123/7, 202/4, 203/2, 123/9, 104/4 obr. 1 B-ek, które zgodnie z 
zatwierdzoną decyzją podziałową zostały przejęte z mocy prawa przez Gminę 
Barlinek pod drogi publiczne. Wartość wydzielonych gruntów pod drogi publiczne 
została określona przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 735.300,00 zł. 
Burmistrz ustalił termin spotkania na dzień 24.02.2016r. o godz. 9:00, którego celem 
będzie przeprowadzenie rokowań w celu ustalenia odszkodowania za przedmiotowe 
grunty.   

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na świadczenie w 2016 r. usług w zakresie 

określania wartości nieruchomości i wykonania rzutów kondygnacji budynków. 
Wpłynęło 7 ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy FHU D. Przybyła 
ze Szczecina.  

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą uregulowania stanu prawnego 

nieruchomości położonej w Dziedzicach (dawna świetlica wiejska). Burmistrz 
postanowił wstrzymać postępowanie regulacyjne na okres 6 miesięcy do czasu 
przeprowadzenia postępowania spadkowego po zmarłym właścicielu gruntu na 
którym wybudowana jest część świetlicy. 

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie rocznych i pięcioletnich 

przeglądów technicznych obiektów budowlanych. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz 
wybrał najkorzystniejszą ofertę przedstawioną przez dotychczasowych wykonawców 
w zakresie przeglądów obiektów budowlanych. Burmistrz ustalił, że Książka Obiektu 
Budowlanego UM w Barlinku prowadzona będzie przez RGN na podstawie 
przedkładanych przez RO dokumentów i materiałów. 

 
11. Burmistrz Barlinka przedstawił wniosek właścicieli nieruchomości ozn.dz. nr 129/10 

obr. Moczkowo gm. Barlinek o zwiększenie kwoty odszkodowania za przejętą przez 
Gminę Barlinek z mocy prawa nieruchomość pod drogę publiczną. Wnioskodawca 
zaproponował wypłatę odszkodowania za nieruchomość w wysokości 45 zł/m². 
Burmistrz nie przyjął powyższej propozycji. 

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą skorzystania z prawa pierwokupu prawa 

własności działki gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 665/34 obr. 1 B-ek. Burmistrz 
postanowił nie wykonywać prawa pierwokupu prawa własności w/w nieruchomości.   

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o sprzedaż garażu 

wybudowanego na dz. nr 415/6, 803/6 położonych w Barlinku przy ul. Kwiatowej. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, skierował projekt uchwały do Rady 
Miejskiej w/m w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przedmiotowego lokalu.  

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o zastosowanie bonifikaty od opłaty 

rocznej za 2016 rok z tytułu użytkowania wieczystego gruntu ozn. dz. nr 453 poł. przy 
ul. Tunelowej. Burmistrz ustalił, że do wniosku o bonifikatę należy dołączać pit za rok 
poprzedni, lub decyzję o przyznaniu emerytury lub odcinek renty lub odcinek 
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emerytury, a w przypadku bezrobotnego zaświadczenie z Urzędu Pracy. Ustalono, że 
w przypadku spełnienia kryterium dochodowego nie ma potrzeby przedstawiania 
wniosku użytkownika wieczystego na posiedzeniu zespołu.  

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami BTBS Sp. z o.o. o wyrażenie zgody na 

wydzierżawienie na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na dzierżawę, wydał Zarządzenie Nr 31/2016, 
32/2016, 33/2016 w powyższej sprawie. 

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o rozważanie umowy 

dzierżawy na część działki nr 547/3 o pow. 27 m2, położonej w obrębie 2 m. Barlinka 
przy ul. Mickiewicza. Burmistrz wyraził zgodę na rozwiązanie umowy dzierżawy za 
porozumieniem stron.  

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wynajem obiektu 

położonego przy ul. Staromiejskiej (pomieszczenia po toaletach miejskich) poł. na dz. 
nr 189/2 z przeznaczeniem na lokal magazynowo – sklepowy. Gmina Barlinek planuje 
przystąpić do zagospodarowania terenu w/w działki w związku z powyższym 
burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie.  

 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą Centrum Rozwoju Sportu w Barlinku na 

realizację wspólnego przedsięwzięcia inwestycyjnego, polegającego na budowie „ 
Namiotowej hali sportowej” na działce 661, obr.2 m. Barlinka. Przewidywany koszt 
inwestycji to kwota 340.000 zł brutto. CRS wstępnie określił zadania i obowiązki 
stron: 
-powstały obiekt byłby własnością gminy; 
 -przygotowanie i przeprowadzenie inwestycji pozostało by po stronie gminy; 
-finansowy udział stron- 70% Centrum Rozwoju Sportu, 30% Gmina- lecz nie więcej 
niż 100.000 zł; 
-CRS jako stowarzyszenie miałoby prawo przez 15 lat nieodpłatnego użytkowania; 
obowiązkiem CRS byłoby ponoszenie kosztów bieżącego utrzymania; 
Burmistrz postanowił wystąpić do Rady Miejskiej w/m o wyrażenie opinii w 
powyższej sprawie. Wymagana jest konieczność regulacji linii brzegowej Jeziora 
Barlineckiego z uwagi na planowane usytuowanie w/w hali sportowej.  

 
19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o wyrażenie zgody na 

sprzedaż truskawek na ternie dz. nr 208/17, obr.2 m. Barlinka przy ul. Niepodległości 
i dz. nr 175/23, obr.2 m. Barlinka przy ul. Żabiej. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie 
ww. wnioski. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienie na 
czas nieoznaczony dz. Nr 52/2-52/13, obr. Dziedzice w celu upraw rolniczych. 
Burmistrz rozpatrzył pozytywnie wniosek, wydał zarządzenie Nr 34/2016 w 
powyższej sprawie. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienie cz. 
dz. nr 657/11, obr.2 m. Barlinka przy ul. Uklejowej. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie 
wniosek, wydał zarządzenie Nr 35/2016 w powyższej sprawie. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o wydzierżawienie cz. 
dz. nr 195 o pow. 100 m2, obr.2 m. Barlinka od strony ul. Wodnej w celu 
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uruchomienia i prowadzenia ogródka konsumpcyjnego w terminie od 01.05.2016 r. do 
30.09.2016r. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, wydał zarządzenie Nr 
36/2016 w powyższej sprawie. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie sprzedaży w 
drodze bezprztergowej fragmentu nieruchomości gruntowej na dz. nr 208/17 obr. 2 B-
ek. Zgodnie z wstępną opinią urbanisty burmistrz wyraził zgodę na sprzedaż ww. 
nieruchomości. Burmistrz skierował stosowny projekt uchwały do Rady Miejskiej 
w/m. 

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w sprawie 

sprzedaży działki gruntu nr 36położonej w m. Dzikowo po drugim negatywnym 
przetargu. Burmistrz postanowił wstrzymać w/w postępowanie przetargowe. 

 
25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem CRS o wypowiedzeniu za uprzednim 

trzymiesięcznym okresem wypowiedzenia tj. z dniem 31.05.2016r. umów zawartych z 
Gminą Barlinek na obiekt Stadionu Miejskiego w Barlinku wraz z obiektem 
administracyjno – biurowo- socjalnym i boisko treningowe przy ul. Strzeleckiej. 
Burmistrz wyraził zgodę na rozwiązanie w/w umów za porozumieniem stron. 

 
26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zmianę formy 

użytkowania w umowie dzierżawy cz. dz. nr 659/1o pow.170,00 m2 z ogródka 
konsumpcyjnego na ogródek rekreacyjny. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie powyższy 
wniosek. 

 
27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS Spartakus Rychnów o rozwiązanie 

za porozumieniem stron umowy użyczenia budynku wraz z gruntem (boisko), 
usytuowanego na dz. nr 140 obr. Rychnów. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie wniosek. 

 
28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o wprowadzenie 

zmiany w zakresie § 2 ust.2 zarządzenia nr 5/2016 w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości, przeznaczonej do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym, 
położonej w obrębie 2 m. Barlinka, stanowiącej własność Gminy Barlinek, oddanej w 
administrowanie BTBS Sp. z o.o.. Burmistrz po analizie sprawy rozpatrzył wniosek 
negatywnie. 

 
29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o przedłużenie umowy 

dzierżawy na obiekt po byłych szaletach miejskich do 30 kwietnia 2016r. Burmistrz 
rozpatrzył pozytywnie wniosek, wydał zarządzenie Nr 41/2016 w powyższej sprawie.  

 
30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Cyrku Krasnal o wydzierżawianie placu 

o pow. 1000 m2 znajdującego się w Barlinku przy ul. Kombatantów w dniu 11 marca 
2016r. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie wniosek, dzierżawa w kwocie 500,00 zł + 
kaucja zabezpieczająca 1.500,00 zł.  

 
31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o umożliwienie 

sprzedaży kwiatów w dniach 7-8 marca 2016r. na Rynku Miejskim w Barlinku przy 
słupie ogłoszeniowym. Burmistrz wyraził zgodę na dzierżawę, opłata w kwocie 50,00 
zł.  
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32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BTBS Sp. z o.o. w sprawie kosztów 
remontu pomieszczeń Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie. Burmistrz zapoznał się z 
kosztorysem budowlanym sporządzonym na podstawie ustaleń przeprowadzonych z 
Sołtysem Sołectwa Rychnów. Burmistrz zaakceptował przedłożony zakres prac 
remontowych i polecił BTBS Sp. z o.o. o przeprowadzić zapytanie ofertowe w celu 
wyłonienia wykonawcy ww. robót. 

 
33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą PW-K Płonia w Barlinku na montaż pompy 

tłocznej na oczyszczalni ścieków w Mostkowie. Koszt montażu to kwota 1.535,60 zł 
netto. Dostawa pompy pozostaje po stronie SM Astra w Mostkowie. Burmistrz polecił 
złożyć wniosek do Skarbnika o zabezpieczenie środków na powyższe zadanie. 

 
34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby prawnej o kupno działki nr 

1010/5 obr. 2 B-ek i rozłożenie na 5 rat rocznych ceny sprzedaży. Burmistrz 
rozpatrzył pozytywnie wniosek. 

 
35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem właściciela nieruchomości oznaczonej 

działką nr 208/16 obręb Barlinek 2 o wyrażenie zgody na dysponowanie na cele 
budowlane nieruchomością oznaczoną działką nr 208/17 (obręb Barlinek 2). 
Burmistrz udzielił zgody na prawo do dysponowania nieruchomością ozn. Dz. Nr 
208/17 na cele związane z wykonaniem robót budowlanych polegających na rozbiórce 
istniejącego budynku gospodarczo- garażowego. 

 
36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycja planu  przychodów i kosztów na rok 

2016 dotyczących zarządzania zasobem nieruchomości powierzonym w zarządzanie 
Barlineckiemu TBS Sp. o.o. Burmistrz zatwierdził do wykonania przedłożony przez 
Spółkę plan przychodów i wydatków z zasobu Gminy Barlinek. Burmistrz dokonał 
podziału kosztów zarządzania zasobem . 

 
 
III. W zakresie spraw finansowych: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o uruchomienie 

środków w kwocie 2.337,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup tablic informacyjnych Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Okunie o uruchomienie 

środków w kwocie 6.778,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na utrzymanie dróg. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 
rok. Za realizację zadania odpowiedzialny będzie RGPI. 

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Okunie o uruchomienie 
środków w kwocie 1.169,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup tablicy informacyjnej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok.  
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4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o uruchomienie 
środków w kwocie 1.170,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup tablicy informacyjnej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok.  

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o uruchomienie 

środków w kwocie 832,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup naczyń kuchennych na wyposażenie świetlicy wiejskiej . 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok. Burmistrz odstąpił od zarządzenia 
Nr 91/2014 z dnia 17 kwietnia 2014r. w sprawie wprowadzenia regulaminu udzielania 
zamówień publicznych, których wartość nie przekracza 30.000 euro. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o uruchomienie 

środków w kwocie 5000,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na utrzymanie czystości i porządku terenów zielonych. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o uruchomienie 

środków w kwocie 1500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup sprzętu na wyposażenie OSP w Lutówku. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok. Za realizację zadania odpowiedzialny będzie 
inspektor OC. 

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o uruchomienie 

środków w kwocie 1168,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup tablicy informacyjnej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok.  

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o uruchomienie 

środków w kwocie 5769,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na doposażenie placu rekreacyjnego-zakup siłowni plenerowej. Realizacja 
powyższego wniosku zostanie uwzględniona w projekcie inwestycji polegającej na 
zagospodarowaniu boiska w Krzynce.  

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło o uruchomienie 

środków w kwocie 1200,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup tablicy informacyjnej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok.  

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło o uruchomienie 

środków w kwocie 8.394,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na uzbrojenie terenu rekreacyjnego w prąd. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  
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12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło o uruchomienie 

środków w kwocie 400,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup materiałów i usług niezbędnych do utrzymania zieleni. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło o uruchomienie 

środków w kwocie 150,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na dokonaniu rocznego przeglądu placu zabaw. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  

 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o uruchomienie 
środków w kwocie 10500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na wykonanie remontu i pokrycie kosztów utrzymania świetlicy wiejskiej. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami Sołectwa Moczkowo o uruchomienie 

środków w kwocie 380,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup art. Biurowych i elementów do naprawy stołów . Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami Sołectwa Moczkowo o uruchomienie 

środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację warsztatów dla mieszkańców sołectwa. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. problemu z poborem opłaty targowej 

w soboty przez inkasenta tej opłaty – PGK Sp. z o. o. w świetle obowiązujących 
przepisów. Ze względu na napływające informacje o problemach z egzekwowaniem 
opłaty targowej w drodze inkasa osób prowadzących handel w formie targowiskowej 
w miejscach publicznych na terenie miasta Barlinka, burmistrz postanowił wystąpić z 
pismem do Prezesa PGK Sp. z o.o. o wyjaśnienie problemów wynikających z 
przyjmowania opłat targowych w tym jego systematyczności oraz poboru w soboty i 
niedziele.  

 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami Sołectwa Stara Dziedzina o 

uruchomienie środków w kwocie 2.417 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach 
Funduszu Sołeckiego na zakup art. biurowych i środków czystości na utrzymanie 
świetlicy w 2016 roku. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  

 
19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami Sołectwa Stara Dziedzina o 

uruchomienie środków w kwocie 250,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach 
Funduszu Sołeckiego na organizację Dnia Kobiet. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
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wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2016 rok.  

 
20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka o uruchomienie 

środków w kwocie 1168,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup tablicy informacyjnej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dzikowo o uruchomienie 

środków w kwocie 200,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Dnia Kobiet. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o uruchomienie 

środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na bieżące utrzymanie placów zabaw. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2016 rok. 

 
23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o uruchomienie 

środków w kwocie 2200,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na bieżące utrzymanie terenów zielonych i czystości w Sołectwie. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o uruchomienie 

środków w kwocie 400,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Dnia Kobiet. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o uruchomienie 

środków w kwocie 900,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na bieżące utrzymanie terenów zielonych i czystości w Sołectwie. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 

 
26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o uruchomienie 

środków w kwocie 450,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Dnia Kobiet. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o uruchomienie 

środków w kwocie 800,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację warsztatów gastronomicznych. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 
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28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o uruchomienie 

środków w kwocie 3000,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na utrzymanie Świetlicy Wiejskiej. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2016 rok. 

 
29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o uruchomienie 

środków w kwocie 1200,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na utrzymanie terenów zielonych, czystości i poprawy estetyki w 
Sołectwie. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 

 
30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Krzynka o uruchomienie 

środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizacji Dnia Kobiet. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Ożar o uruchomienie środków 

w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu Sołeckiego na 
organizacji Dnia Kobiet. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 
rok. 

 
32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice o uruchomienie 

środków w kwocie 1.500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na utrzymanie zieleni i czystości w Sołectwie. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 

 
33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice o uruchomienie 

środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na utrzymanie placu zabaw. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka o uruchomienie 

środków w kwocie 4.745,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zagospodarowanie terenu przy remizie OSP. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 

 
35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka o uruchomienie 

środków w kwocie 4.745,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zagospodarowanie terenu przy remizie OSP. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 
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36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o uruchomienie 
środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Dnia Kobiet. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie o uruchomienie 

środków w kwocie 7000,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na bieżące utrzymanie dróg w sołectwie. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2016 rok. Za realizację zadania odpowiedzialny będzie RGPI  UM w 
Barlinku. 

 
38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie o uruchomienie 

środków w kwocie 300,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na bieżące utrzymanie placu zabaw. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2016 rok.  

 
39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Strąpie o uruchomienie 

środków w kwocie 3.823,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na bieżące utrzymanie czystości i terenów zielonych w Sołectwie. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 rok.  

 
40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Jarząbki o uruchomienie 

środków w kwocie 200,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Dnia Kobiet. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok.  

 
 
IV. W zakresie spraw oświaty, sportu, kultury i spraw społecznych : 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dot. organizacji nauczania religii w 

Pozaszkonym Punkcie Katechetycznym prowadzonym przez Chrześcijańską 
Wspólnotę Zielonoświątkową w Barlinku, ul. Tunelowa 6. Burmistrz wyraził zgodę na 
organizację nauczania religii w w/w punkcie i wskazał Dyrektora PG Nr 1 
zatrudniającego skierowanego do nauczania religii nauczyciela celem ustalenia 
warunków i sposobu organizacji w/w zajęć.   

 
 
V. W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych : 

 
1. Odbyło się Ślubowanie pracownika samorządowego Referatu Gospodarowania 

Nieruchomościami Urzędu Miejskiego w/m -Arlety Osińskiej. 
 
 
 

 



 18

VI. W zakresie spraw kontroli wewnętrznej : 

 
1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przeprowadzonej kontroli w dniu  

20.12.2015r. w zakresie:  
� Warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi uczęszczającymi do żłobka. 
� Zarządzenia dyrektora w/w placówki w sprawie sposobu i trybu dokonywania ocen 

kwalifikacyjnych pracowników samorządowych. 
� Składu personelu zatrudnionego w żłobku i ich kwalifikacje, etatowość oraz ich 

zakresy czynności.  
� Faktycznie poniesionych wydatków w okresie od 15.06.2014r. do 31.12.2014r. oraz 

od 01.01.2015r. do 30.11.2015r. pod względem celowości, efektywności, 
gospodarności. Zgodnie z planem finansowym wykazanym w sprawozdaniu 
Finansowym RB-28S na dzień 31.12.2014r. oraz na dzień 30.11.2015r. 

� Dział 853 Rozdział 85305 Żłobki:§ 4010,   § 4110,    § 4120,   § 4170,  § 4040, § 
4210, § 4260, § 4300, § 4440. 
Warunki i jakość sprawowanej opieki nad dziećmi w Żłobku Miejskim w Barlinku, są 
zgodne z obowiązującymi przepisami, pomieszczenia żłobka pod względem 
technicznym, przeciw pożarowe, sanitarnym spełniają wymogi określone w 
rozporządzeniu Min. Pracy i Polityki Społecznej z dnia 25.03.2011r. W żłobku jest 
zatrudnionych 10 osób, co stanowi 7,22 etatu. Opiekunki posiadają wykształcenie: 
średnie medyczne opiekunek dziecięcych, pedagogiczne, wczesnoszkolne i 
przedszkolne. Jedna z opiekunek ma ukończone szkolenie dla opiekunek w żłobku. 
Osoby zatrudnione w Żłobku Miejskim jako pracownicy samorządowi mają dokonane 
oceny pozytywne, a arkusze okresowej oceny kwalifikacyjnej pracowników 
samorządowych są wpięte do ich akt. Nie stwierdzono nieprawidłowości w 
wydatkowaniu i rozliczaniu kosztów utrzymania obiektu przedszkolno-żłobkowego. 
Natomiast w trakcie kontroli wynagrodzeń tj. naliczeń stwierdzono, że jednemu 
pracownikowi naliczono za okres III, IV, 2015r. za mało wysługi lat. W trakcie 
kontroli dokonano wyrównania wynagrodzenia w kwocie 47,52 zł brutto. Innych 
nieprawidłowości nie stwierdzono. Burmistrz postanowił nie wydawać zaleceń 
pokontrolnych. 

 
2.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z inf. dot. przeprowadzonej kontroli w dniu 

16.02.2016r. w Polskim Komitecie Pomocy Społecznej Zarząd Okręgowy w 
Szczecinie w zakresie sprawdzenia pod względem finansowym: 
� Za okres od 01.03.2012r. do dnia 31.12.2012r. otrzymanych i wydatkowanych 
środków na wsparcie realizacji zadania publicznego zgodnie z umową NR 
ROSK.IV/I.4/2012 z dnia 24.02.2012r. na zadanie OPS/2012/1. pt.: „Realizacja 
programów służących aktywizacji i integracji społecznej osób w podeszłym wieku” 
oraz Aneksem nr 1 do w/w umowy z dnia 06.11.2012r. ( dotyczącym zmiany 
harmonogramu ). Kwota dotacji  10.000,00 zł.  

Na podstawie przedłożonych przez kontrolowany PKPS w Szczecinie  dokumentów 
finansowo-księgowych. W trakcie kontroli stwierdzono, że podwójnie wykazano w 
zastawieniu faktur rachunek na kwotę 47,93 zł za zakup naczyń plastikowych i od 
umowy o dzieło wypłaconej 28.12.2012r. odprowadzono podatek PIT-4R w 
wysokości 27 zł 10.01.201`3r. zamiast do 31.12.2012r. Jak również 10 faktur zostało 
wystawionych na PKPS w Szczecinie z dopiskiem Klub Seniora „Złota Strzecha”, a 
winno być na sam PKPS w Szczecinie. Burmistrz Barlinka postanowił w protokole 
wskazać na rachunek budżetowy Urzędu Miejskiego, kwotę do zwrotu w nadmiernie 
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pobranej dotacji w wysokości 74,93 zł plus naliczyć odsetki oraz nakazać PKPS w 
Szczecinie o przysłanie potwierdzonych not korygujących dotyczących faktur 
wystawionych na niezgodny z nazwą podmiot dokonujący zakupu z dotacji. 

 

VII. W zakresie spraw OPS : 

 
1.   Burmistrz Barlinka zaopiniował pozytywnie sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2015 i skierował pod obrady Sesji Rady 
Miejskiej w/m. 

 
2. Burmistrz Barlinka zaopiniował pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016 i skierował pod obrady Sesji Rady 
Miejskiej w/m. 

 
3. Burmistrz Barlinka zaopiniował pozytywnie sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar za rok 2015 i 
skierował pod obrady Sesji Rady Miejskiej w/m. 
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Burmistrz Barlinka wydał następujące zarządzenia: 
 
 

Lp. Nr 

Zarządzenia 

W sprawie Data Uwagi 

1. 

29/2016 
Planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 
2016 rok. 

17.02.2016 Skarbnik 

2. 
30/2016 

Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 
2016 rok 

17.02.2016 Skarbnik 

3. 

31/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w 
dzierżawę w drodze bezprzetrgowej, 
stanowiącej własność Gminy 
Barlinek, oddanej w 
administrowanie Barlineckiemu 
Towarzystwu Budownictwa 
Społecznego Sp. z o. o. w Barlinku.   

18.02.2016 RGN.VI. 

4. 

32/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w najem 
w drodze bezprzetrgowej, 
stanowiących własność Gminy 
Barlinek, oddanych w 
administrowanie Barlinekciemu 
Towarzystwu Budownictwa 
Społecznego Sp. z o.o. w Barlinku.  

18.02.2016 RGN.VI. 

5. 

33/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w 
dzierżawę w drodze bezprztergowej, 
stanowiących własność Gminy 
Barlinek, oddanych w 
administrowanie Barlineckiemu 
Towarzystwu Budownictwa 
Społecznego Sp. z o. o. w Barlinku. 

18.02.2016 RGN.VI. 

6. 

34/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w 
dzierżawę w drodze 
bezprzetargowej, stanowiącej 
własność Gminy Barlinek 

25.02.2016 RGN.VI. 

7. 

35/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w najem 
w drodze bezprzetargowej, 
stanowiącej własność Gminy 
Barlinek.  

25.02.2016 RGN.VI. 

8. 

36/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w 
dzierżawę w trybie 
bezprzetargowym, położonej w 
obrębie 2 m. Barlinka, stanowiącej 
własność Gminy Barlinek. 

25.02.2016 RGN.VI. 
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9. 

37/2016 
Planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 
2016 rok.  

29.02.2016 Skarbnik 

10. 

38/2016 

Rozstrzygnięcia otwartego konkursu 
ofert na realizację w 2016 roku 
zadań publicznych w zakresie 
wspierania i upowszechniania 
kultury fizycznej 

29.02.2016 ROSK 

11. 

39/2016 
Planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 
2016 rok.  

29.02.2016 Skarbnik 

12. 
40/2016 

Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 
2016 rok. 

29.02.2016 Skarbnik 

13. 

41/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w 
dzierżawę w drodze bezprztergowej, 
stanowiącej własność Gminy 
Barlinek. 

04.03.2016 RGN.VI. 

14. 

42/2016 

Powołania Komisji do oceny 
dokumentacji z referendum, 
ogólnokrajowego przeprowadzonego 
w dniu 6 września 2015 roku. 

08.03.2016 Sekretarz 

15. 

43/2016 

Ustalenia Regulaminu zasad 
klasyfikacji wydatków zadań 
związanych ze stosowaniem 
specjalnej organizacji nauki i metod 
dla dzieci i młodzieży w szkołach i 
przedszkolach. 

09.03.2016 RFI.I. 

16. 

44/2016 
Przekazania realizacji zadań z 
zakresu świadczenia 
wychowawczego. 

09.03.2016 RO.I. 

17. 

45/2016 
Powołania Komisji Egzaminacyjnej 
do przeprowadzenia egzaminu 
kończącego służbę przygotowawczą. 

14.03.2016 Sekretarz 

18. 

46/2016 

Wprowadzenia Regulaminu wyboru 
przedstawiciela pracowników na 
potrzeby współdziałania z 
pracodawcą w Urzędzie Miejskim w 
Barlinku 

15.03.2016r. RO.I. 

19. 

47/2016 

Ogłoszenia otwartego konkursu ofert 
na realizację w 2016 roku zadań 
publicznych w zakresie wspierania i 
upowszechniania kultury fizycznej. 

15.03.2016 ROSK.IV. 

20. 48/2016 Sprzedaży lokali mieszkalnych. 16.03.2016 RGN.II. 

21. 

49/2016 
Podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do sprzedaży. 

16.03.2016 RGN.II., 

22. 
50/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w najem 

17.032016 RGN.VI. 
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w trybie bezprzetargowym, 
położonej w obrębie 2 miasta 
Barlinka, stanowiącej własność 
Gminy Barlinek, oddanej w 
administrowanie Barlineckiemu 
Towarzystwu Budownictwa 
Społecznego Sp. z o.o. w Barlinku. 

23. 

51/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonych do oddania w najem 
w trybie bezprzetargowym, 
położonych w obrębie 2 miasta 
Barlinka, stanowiących własność 
Gminy Barlinek.  

17.03.2016 RGN.VI. 

24. 

52/2016 

Terminu wyborów przedstawiciela 
pracowników na potrzeby 
współdziałania z pracodawcą w 
Urzędzie Miejskim w Barlinku oraz 
powołania Komisji wyborczej do ich 
przeprowadzenia. 

17.03.2016 RO.I. 
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W okresie międzysesyjnym zostały podjęte decyzje na podstawie Uchwały 

Nr V/92/2015 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 29 stycznia 2015r. w sprawie 

określenia zasad wydzierżawiania, najmu, użyczania, obciążania nieruchomości 

oraz ich części, stanowiących własność Gminy Barlinek (Dz. U. Woj. Zach. Z 

dnia 3 marca 2015r., poz.644). 
 
 
1. Wykaz nieruchomości i ich części przeznaczonych do oddania w dzierżawę w drodze 
bezprzetargowej na czas nieoznaczony, stanowiących własność Gminy Barlinek: 
 
 1) część nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 551/20 o pow. 85,00 
m2, położonej w obrębie 1 m. Barlinka przy ul. 31 Stycznia 12, stanowiącej własność Gminy 
Barlinek z przeznaczeniem pod uprawę ogródka warzywno-kwiatowego oraz w celach 
rekreacyjnych. 
2) część nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 551/20 o pow. 227,00 
m2, położonej w obrębie 1 m. Barlinka przy ul. 31 Stycznia 12, stanowiącej własność Gminy 
Barlinek z przeznaczeniem pod uprawę ogródka warzywno-kwiatowego oraz w celach 
rekreacyjnych. 
3) część nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 30/2 o pow. 180,00 
m2, położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. 31 Stycznia 12, stanowiącej własność Gminy 
Barlinek z przeznaczeniem pod uprawę ogródka warzywno-kwiatowego oraz w celach 
rekreacyjnych. 
4) nieruchomość gruntową niezabudowaną oznaczoną w ewidencji gruntów dz. nr 52/2, nr 
52/3, nr 52/4, nr 52/5, nr 52/6, nr 52/7, nr 52/8, nr 52/9, nr 52/10, nr 52/11, nr 52/12, nr 52/13 
o łącznej pow. 1,5046 ha, położoną w obr. Dziedzice gm. Barlinek, stanowiącą własność 
Gminy Barlinek z przeznaczeniem na cele rolne. 
 
 
2. Wykaz nieruchomości oraz ich części przeznaczonych do oddania w najem w drodze 
bezprzetargowej na czas nieoznaczony, stanowiących własność Gminy Barlinek: 
 
1) pomieszczenie o pow. użytkowej 7,70 m2, usytuowane na I piętrze w budynku przychodni 

przy ul. Szpitalnej 11 w Barlinku, mieszczącego się na działce nr 501/5, położonego w 
obrębie 2 m. Barlinka, stanowiącej własność Gminy Barlinek z przeznaczeniem na 
potrzeby teleinformatyczne Posterunku Ratownictwa Medycznego w Barlinku. 

2) część nieruchomości gruntowej zabudowanej lokalem niemieszkalnym (murowanym 
pomieszczeniem gospodarczym) oznaczonej w ewidencji gruntów nr 774/6 o pow. 
użytkowej 7,40 m2, położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Gorzowskiej 16, 
stanowiącej własność Gminy Barlinek z przeznaczeniem na cele gospodarcze i 
składowanie opału. 

3) część nieruchomości gruntowej zabudowanej lokalem niemieszkalnym (murowanym 
pomieszczeniem gospodarczym) oznaczonej w ewidencji gruntów nr 255/19 o pow. 
użytkowej 6,00 m2, położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Gorzowskiej 65, 
stanowiącej własność Gminy Barlinek z przeznaczeniem na cele gospodarcze. 

4) część nieruchomości gruntowej zabudowanej lokalem niemieszkalnym (murowanym 
pomieszczeniem gospodarczym) oznaczonej w ewidencji gruntów nr 118/5 o pow. 
użytkowej 19,00 m2, położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Odrzańskiej 6, 
stanowiącej własność Gminy Barlinek z przeznaczeniem na cele gospodarcze                     
i składowanie opału. 
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5) część nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 576/31 o pow.            
19,06 m2, położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Lipowej, stanowiącej własność 
Gminy Barlinek z przeznaczeniem na usytuowanie garażu murowanego. 

6) część nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 1/17 o pow.              
15,00 m2, położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Dworcowej 7a, stanowiącej 
własność Gminy Barlinek z przeznaczeniem na miejsce postojowe. 

7) część nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 291/2 o pow. 11,88 
m2, położonej w obrębie 2 miasta Barlinka przy ul. Długiej stanowiącej własność Gminy 
Barlinek z przeznaczeniem na usytuowanie garażu blaszanego. 

8) nieruchomości oznaczone w ewidencji gruntów działkami: nr 799/3 o pow. 0,0055 ha i     
nr 799/4 o pow. 0,0079 ha, położone w obrębie 2 miasta Barlinka przy ul. Okrężnej               
z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej nr 800 
(obr. 2 m. Barlinka). 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 
w okresie międzysesyjnym. 

 
1. Odbyło się coroczne podsumowanie sezonu turystycznego „Perły i Perełki 

turystyczne”. 

2. Zorganizowano spotkanie poświęcone budowie ścieżek rowerowych w województwie 
zachodniopomorskim z udziałem Tomasza Sobieraja wicemarszałka województwa. 

3. Odbyło się spotkanie podsumowujące sezon nordic walking za 2015 r. 

4. Odbyła się uroczystość otwarcia po modernizacji Szpitala Barlinek Sp. o. o. 

5. Wspólnie z Zachodnią Izbą Przemysłowo-Handlową w Gorzowie Wlkp. 
zorganizowano konferencję prezentującą działalność Izby i możliwość aplikowania 
przedsiębiorców o środki finansowe w perspektywie 2014 – 2020 UE. 

6. Uczestniczono w zebraniach sprawozdawczo – wyborczych Ochotniczych Straży 
Pożarnych w: Barlinku, Mostkowie i Lutówku. 

7. Odbył się Festiwal Piosenki Angielskiej dla młodzieży gimnazjalnej i 
ponadgimnazjalnej. 

8. Uczestniczono w podsumowaniu wiosennego rajdu nordic walking w SP Mostkowo. 

9. Odbyło się spotkanie ze starostą powiatu myśliborskiego, podczas którego poruszono 
wiele tematów związanych ze współpracą między gminą a powiatem. 

 
 


